
                                                                                                   

 

Referat skolebestyrelsesmøde tirsdag d. 17. december 24 
 
Møde nr. 5 skoleåret 2024-25 Humlebæk Skole  

 

Deltagere   

Forældrerepræsentanter: Jakob Wickmann (formand), Julie Ninn-Hansen (næstformand), Jacob 

Blem(afbud), Peter Tegner Matz, Louise Hauerberg(afbud), Jens Henrik Johansen, Julia la Cour Krups 

Elevrepræsentanter: Priya Krishnapillai, Johanne Juhl Kristensen 

Personalerepræsentanter:  

Skolens ledelse: Hans Frøslev Jensen, Marianne Povlsen, Sidse Joen Jacobsen 

Referent: Marianne Povlsen  

 

1. Dagsorden  
Dagsordenen godkendt. 

 
 

2. Nyt vedr. fokuspunkterne 

Brug af devices, status 

Høringssvar er sendt til kommunalbestyrelsen. 

 

Trivselsindsatsen 

APV er under udarbejdelse. Den tages op på kommende møde. Sygefravær behandles under samme 

punkt. 

      

3. Sidses oplevelser af den første tid 

• God skole med kompetent personale, glade elever og samarbejdsvillige forældre. 

• Alsidige skoledage: f.eks. ture ud af huset, gruppearbejde med projekter, individuel fordybelse  

• Lærere med ressourcefokuseret elevsyn og med en respektfuld og positiv tilgang til eleverne.  

• En skole der skal rumme mange forskellige elever – fagligt men også i forhold til hvordan man 

tilgår et fællesskab. Der er i kommunen færre tilbud til elever, der har det svært i rammen.  

• Engagerede elever – bl.a. elevrådet. Elever, der kommer, og beder om hjælp til stort og småt. 

• Engagerede forældre, der henvender sig mere og mere.  

• Et godt ledelsesteam, der arbejder i samme retning.  

• En skolebestyrelse der lytter tillidsfuldt og udfordrer kompetent.  

• Hvor kan vi med fordel sætte ind: Arbejde med fællesskabet og med, hvad faglighed er. 

 

4. Budget orientering 

Budgettet er ikke færdigt. Vi får et underskud på ca. 4–500.000 kr.  

Underskuddet skyldes primært et lavere elevantal end først beregnet. 

 

5. Aktuelle emner i øvrigt – herunder nyt fra ledelse, elever og personalet 

Eleverne: Det blev en god og vellykket julemarkedsdag, der bliver evalueret i morgen på 

elevrådsmødet. 

En udvalgt gruppe elever skal til Nittedal i Norge til marts i forbindelse med SDG, hvor de skal fortælle 

om FN’s verdensmål. 

Ledelse: Julemarkedsdagen er blevet evalueret blandt lærerne, som ønsker bedre tid til forberedelse 

og at flere elever engagerer sig. 

 



Stor ros til dem, der havde arbejdet med julemarkedsdagen. Nyansættelser: Der er netop ansat en co-

teacher lærer, der skal tilknyttes 1.å efter sommerferien og følge årgangen i tre år. 

 

6. Kommende møder 

APV, personalets trivsel 

7.  Eventuelt 

 - 

 


